

# Inquiries/Interpellations

**Wednesday, 26th September, 1990**

**No. 1.**

**By the Honourable Senator Croll, P.C.:**

18th April, 1989—That he will call the attention of the Senate to the problems of Welfare and Poverty under the headings of: (a) Women in Poverty; (b) children in Poverty; (c) Minimum Wage Poverty; and (d) Foodbanks.

**No. 2.**

**By the Honourable Senator Marshall:**

9th May, 1989—That he will call the attention of the Senate to the subject of oil versus fish, indicating the possible adverse effects of offshore oil and gas development on the East Coast fishery and Atlantic marine habitat.

**No. 3.**

**By the Honourable Senator Marshall:**

30th May, 1989—That he will call the attention of the Senate to a visit to England for meetings with the Canadian Veteran's Association of the United Kingdom with regard to their appeal to the Canadian Government to recognize their eligibility for benefits under the *War Veterans Allowance Act* and the *Civilian War Pensions and Allowances Act* (residence rule).

**No. 4.**

**By the Honourable Senator Bonnell:**

18th May, 1989—That he will call the attention of the Senate to the problems of the aged, including the substantial increase in population of those age 65 and over as well as problems of income, security, retirement, housing, transportation and social welfare in general, including abuse and health care.

**No. 5.**

**By the Honourable Senator Stollery:**

23rd January, 1990—That he will call the attention of the Senate to the Canadian Government response to the United States invasion of Panama in December 1989.

**Le mercredi 26 septembre 1990**

**N° 1.**

**Par l'honorable sénateur Croll, C.P.:**

18 avril 1989—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les problèmes découlant du bien-être et de la pauvreté énoncés sous les rubriques: a) les femmes pauvres; b) les enfants pauvres; c) la pauvreté des travailleurs au salaire minimum; et d) les banques d'alimentation.

**N° 2.**

**Par l'honorable sénateur Marshall:**

9 mai 1989—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la question du pétrole par rapport au poisson et sur les effets éventuellement négatifs de l'exploitation en mer des ressources pétrolières et gazières sur les pêches de la côte Est et sur l'habitat marin atlantique.

**N° 3.**

**Par l'honorable sénateur Marshall:**

30 mai 1989—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur une visite en Angleterre pour assister à des réunions avec les représentants de l'Association canadienne des anciens combattants du Royaume-Uni concernant l'appel qu'ils ont adressé au gouvernement canadien pour qu'il reconnaisse leur admissibilité aux prestations prévues dans la Loi sur les allocations aux anciens combattants et dans la Loi sur les pensions et allocations de guerre pour les civils (règlement régissant les résidences).

**N° 4.**

**Par l'honorable sénateur Bonnell:**

18 mai 1989—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur les problèmes des personnes âgées, notamment la forte augmentation du nombre de personnes âgées de 65 ans et plus, ainsi que les difficultés qu'elles éprouvent sur le plan de la sécurité du revenu, du logement, du transport et du bien-être social en général, y compris les mauvais traitements et les soins de santé.

**N° 5.**

**Par l'honorable sénateur Stollery:**

23 janvier 1990—Qu'il attirera l'attention du Sénat sur la réaction du gouvernement canadien à l'invasion du Panama par les États-Unis en décembre 1989.